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które odbyło się
w dniu 28.03.2017r. o godz. {8m, w Szkole Podstawowej nr 3 na os.

700-1ecia w Żorach

Porządek spotkania:

1. Otwarcie posiedzenia godz. 18:00.
2. Sprawy bieźące zgłaszane pzez mieszkańców.
3, Odpowiedzi na zadawane pytania przezzapraszonych gości.
4. Zakońc-zenie spotkania

TemaĘ spotkania:
1. lnfrastruktura techniczna na terenie dzielnicy.
2, Bezpieczeństwo mieszkańcow w dzielnicy.
3, Ochrona środowiska (strefa "POLE WYGODA", ustawa śmieciowa).
4. Kultura ioświata

Na zebraniu z mieszkańcami obecni byli: Prezydent Miasta p. Waldemar §ocha,

Przewodniczący Rady Miasta p. Piotr Kosztyła, Komendant Strazy Pozamej w Zorach

p. Marek Zdziebło, Radny Miasta p. Piotr Huzarewicz oraz PoliĄanci: Dzielnicowy p- Mikołaj

Widenka araz p. Rafał Pauszek- Dzielnicowy z Rogaźnej.

Zebranie otworzyła i powitała zebranych mieszkańcow oraz gości p. lzabela Białas-

Przewod n i c ząła Dzielnicy Za ch ód.

Zgodnie z przyjętym porządkiem mieszkańcy zadawali Panu Prezydentowi Miasta pytania na

nurtujące ich problemy. Pan H. Oszek pytał o termin likwidacji przejazdu kolejowego na

Obwodnicy Pólnocnej, o moźliwość graz termin instalacji ekranów plhałasowych w związku

z przekraczeniem norm hałasu na Obwodnicy Połnocnej, podwyzkę podatku na rok 2017

oraz poruszył kwestię \Nzmozonego ruchu samochodowego na ulicy Rybnickiej.

W odpowiedzi na zadane pytania Pan Prezydent §ocha stwierdził, ze likwidacja ptzĄazdu

kolejowego będzie mozliwa po u$ywie 5 lat od zamontowania, ponieważ przejazd był

finansowany z pieniędzy unijnych. W przypadku wcześniejszej likwidacji miasto zostało by

zobligowane do zwrotu kwoty ok. 550 tys.zł. W kwestii montażu ekranów p/hałasorvych

uzyskano odpowiedź, że to Urząd Marszałkowski wydaje zalecr'nia dotycząre ograniczenia

uciązliwości dróg. Wykaz nieruchomości dotkniętych nadmiernym hałasem znajduje się

w Urzędzie Miasta. Prawdopodobnie ekrany przeciw nadmiernemu hałasowi pojawią się w

momencie, gdy będzie druga nitka obrvodnicy. W sprawie vrzmożonego ruchu

samochodowego na ul. Rybnickiej, p. Prezydent dał do zrozumienia, ze jest to kwestia

przyzwyczaień i pewnych nawykow mieszkańców, ktorzy zamiast korzystać z obwodnicy

wybierają starą drogę do centrum. Natomiast sprawa podwyżki podatku jest wynikiem
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przeprowadzonej obowiązkowej modernizacji i przeglądu ewidencji gruntów, którą na

zlec,enie miasta wykonał nie3ależny geodeta. Wśzelkie materiały były do wglądu w Urzędzie
Miasta i mozna było składać protesty. W pzypadku złożenia protestu, niezalezny geodeta

ma obowiązek dokonania weryfikacji. Jezeli jest zasadny to reklamacja zosta,ie uznana.

Kolejną mieszkanką zadającą pfianie była p. A. Paszenda-Kapa, ktora w imieniu

Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom w żorach, porusŹ}ła kwesiię darmowej komunikadi

i możliwości bezpiecznego dowozu dzieci do szkd z ulic Tęczowa, Kradziejowka

i Kasztanowa. W sprawie braku kursowania darmowej komunikacji na w,w. ulicach głos

zabrała tez p. M_ Szołłysek, która w tĄ kwestii złażyła zażalenię.

Zdaniem p. Prezydenta Sochy Gmina ma tylko obowiązek dowoźenia dzieci do szkół

z przysiclłka Szoszowy w Dzielnicy Baranowice. Zgodnie z wcześniej wystosowaną

odpowiedzią z Urzędu Miasta w przedmiotowej sprawie, problem darmowej komunikacji

z w.w ulic będzie raanażany w ptzyszłości"

Mieszkanka ulicy Malinowej p. J. Kłosek w imieniu innych mieszkańów z ulicy Malinowej,

Konwalii i ościennych, wyraziła podziękowanie Prezydentowi Miasta, ze nie wyraził zgody na

budowę masztu telefonii komórkowej w tarnĘ§zej okolicy. Ponadto poru§zono kwestie

budowy kanalizacji w tamtejszych Ęonach dzielnicy.

Pan Prezydent poinformował mieszkańcow, że w sprawie budowy kanalżacji na ulicach

Piwonii, Różanej i Malinowej, najpierw musi być wyjaśniona kwestia własności_ Wedfug

wstępnych załażęń pĘektowych kanalizacjaz poszczególnych ulic ma być sprowadzana do
jednego ciągu na ulice Malinową i Piwonii.

Mieszkańcy ulicy Kłapczyka zgłaszali konieczność remontu nawierzchni bocznych uliczek

dochodzących do ich posesji, ze względu na bardzo zły stan nawierzchni. Z odpowiedzi

Pana Prezydenta wynika, że sprawa remontu nawierzchnijest juz zlecona do realizacji.

Pani Myszakowska poruszyła problem dopłaty do pieców ekologicznych i pytała czy w roku

201 7 będą jakiekolwiek dofinansowania.

Zdaniem Prezydenta ochrona powietrza i zapobieganie smogowijest sprawą bardzo ważną
dla miasta. Z przeprowadzonych kontroli na naszym terenie, wynika że w domach opalanych
paliwem gorszejjakościjest większe zadymienie, natomiast nie stwierdzono spalania śmieci

w kotłowniach przydomowych. §prawy dofinanscwania są regulowane przez WlOŚ i należy

n. czekaĆ na declzie ztegoZ urzędu. Na ten moment miasto nie posiada informacji czy i kiedy
\{ będą dopłaty
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Pan E. Noga z ulicy Fohrareckiej porusrył kwestię odbioru śmieci vrielkogabarytowych-

Wedfug mieszkańca nie wszystko jest odbierane przez ŁTKw Żorach, częśc odpadów jest

pozostawiana przed posesją

Zdaniem Prezydenta Miasta, Żorzanienieprawidłowo segregują śmieci. Wobec powyźszego

na terenie miasta pojawią się edukatorzy, ktorzy będą uczyli mieszkańccr,v jak prawidłowo

segregować śmieci, Według wytycznych wynikających z dyrektyw unijnych, Polska

ttstępując do Unii Europejskiej zobovtiązała się do odzyskiwania odpadóvr. W roku 2O17 ma

to być 20?/t wagi selektywnej zbiorki śmieei z całego strumienia odpadów. Natomiast w roku

2018 powinniśmy odzyskać 30%, w 201§- 4aolc a w roku ż020 musimy odzyskiwac 50o/o wagi

śmięci segregowanych.

W trakcie spctkania p. H, Oszek i p, M. Szołtysek nawiązali do sprawy kontroli w zakresie

ochrony środowiska w zakładach w sirefie praemysłowej 
"Fole Wygoda".

Z tszyskanej od Prezydenta odpowiedzi wynika, że przedmiotowe korrtrole rnają być

przeprowadzone w wszystkich zakładach w ciągu trzech miesięcy br. Taką odpowiedź

uzyskali tez Radni p. Huzarewięri ?,Dajka nazłażoną przez nich interpelację-

Następnie głos zabrał Komendant §łraĘ Pozamej p^ Marek Zdziebło, łrtóry zapoznał

mieszkanców a prowadzoną przez §traż akcją ,czad i ogień". Zaproponował mieszkańcom

zaopatrzenie się w czujniki tlenku węgla, które mogą uratować życie. Uświadomił rowniez

rnieszkańcówoobowłązkołvych przeglądach korniniarskich iczyszczeniu 4xw ręku

kominów w dgmach, które są opalane węglem, Ponadto poinformował g zakazię wypalania

lraw araz spalania zielonych pozostałości po obcince dreew.

Przełvodnicząca Rady Dzielnicy prze?,azała mleszkańcom informację s planowanych

lmprezach kulturalno-oświatowych organizolł.lanych pxez Dzielnicę Załhód oraz poprosiła

o zgłaszanie w tej sprawie własnych inicjatyw.

Fo wyczerpaniu lem atów, spotkanie zakonczono.
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Dzielnicy Zachód
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